
Data przyjęcia protokołu: 28.09.2023 r.

ROP.0002.7.2023

PROJEKT

PROTOKÓŁ NR LII/23

LII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 31 SIERPNIA 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporzą-
dziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są
załącznikami do niniejszego protokołu). W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. Obrady rozpoczęto 31
sierpnia 2023 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 13:36 tego samego dnia.

1. Otwarcie LII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność
do  podejmowania  uchwał,  po  czym  otworzył  LII  sesję  Rady  Gminy  Zielonki  kadencji  2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

1. Przyjęcie protokołu LI sesji zwyczajnej.  

2. Sprawozdania z prac komisji.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki; 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw
Samorządowych w 2023 roku (Remont drogi powiatowej nr 2158K w miejscowości Bibice); 

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw
Samorządowych w 2023 roku (Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2151K w Garlicy
Murowanej); 

5) zmiany uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności
publicznej na terenie gminy Zielonki; 

6) zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów
bezpłatnych  i  ulgowych  oraz  regulaminu  przewozu  osób  i  bagażu  w  komunikacji  gminnej
realizowanej na terenie Gminy Zielonki; 

7) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  stanowiącej  część  działki
ewidencyjnej nr 231/4 położonej w miejscowości Grębynice; 

8) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości  stanowiącej  mienie komunalne
Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce; 

9) wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących zasad prowadzenia nauki religii w grupach
międzyszkolnych  lub  pozaszkolnych  punktach  katechetycznych  i  udziału  w  kosztach  ich
finansowania; 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy Zielonki oraz
zmiany statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnych Szkół w Zielonkach;

11) uchwalenia „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Zielonki do roku 2030";

12) zmiany uchwały Nr XL/44/2022 Rady Gminy Zielonki z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie usta-
nowienia Święta Stroju Krakowskiego w gminie Zielonki;

13) wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Zielonki  do  Projektu  w  ramach  Krajowego  Planu
Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja B2.2.2 pn. „Instalacje OZE realizowane
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przez społeczności  energetyczne.  Działanie  A1.Rozwój  istniejących Klastrów Energii.  Poddzia-
łanie A1b: rozwój istniejących klastrów energii (klastry z koncepcją rozwoju)”. 

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych:

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku, zarządził głoso-
wanie.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (1) Tadeusz Łysek
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad 3. Przyjęcie protokołu LI sesji zwyczajnej.

Przewodniczący M. Golanko zapytał,  czy są uwagi do projektu protokołu LI sesji.  Radny P. Podleśny
zgłosił uwagę, że na str. 27 w jego wypowiedzi wdarł się błąd, bowiem w zdaniu „Radny Podleśny powrócił
do tematu projektowania  chodnika przy  DP 2151",  właściwym numerem jest  2133K i  poprosił  o  jego
skorygowanie.  Przewodniczący  M.  Golanko wobec  braku  dalszych  uwag  zarządził  głosowanie  nad
przyjęciem protokołu ze zmianą.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu LI sesji zwyczajnej
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 
Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Łysek

Protokół z poprawką został przyjęty.

P  rotokół LI sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer LI/23  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu
międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji  Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 26.07,
30.08.

2.  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  T.  Łysek  –  sprawozdanie  z  posiedzeń  w  dn.  28.07,  29.08.
Przewodniczący M. Golanko zwrócił uwagę, że podczas posiedzenia komisji zostało ustalone wspólnie
z  prezesem spółki  i  zastępcą  wójta,  że  niezbędna jest  dodatkowa informacja  dla  radnych  dotycząca
składanych  przez  PUK  wniosków  taryfowych  dla  porównania  kosztów  i  zaplanowanie  spotkania  we
wrześniu br. Przypomniał, że ustalanie taryf już nie należy do kompetencji rady, ale kondycja finansowa
spółki to kompetencja rady i wójta, a obecny wzrost kosztów w przedsiębiorstwie będzie problemem gminy
jeszcze w roku bieżącym. Radny K. Gaweł zwrócił się z wnioskiem do przewodniczącego, że jeżeli takie
spotkanie  zostanie  ustalone,  by  Komisja  Infrastruktury  Liniowej  razem  z  Komisją  Budżetową  mogła
uczestniczyć oficjalnie w tym spotkaniu.

3.  Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik – sprawozdanie
z posiedzeń w dn. 3.07, 18.08.
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4.  Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i  Odpadów K. Krzyworzeka – sprawoz-
danie z posiedzeń w dn. 3.07, 28.08.

5. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z  posiedzeń w dn.
6.07, 24.08.

6. Przewodnicząca Komisji  Planowania i  Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z  posiedzeń w dn. 20.07,
25.08.

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 28.07, 29.08.

8. Przewodnicząca Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 30.06,
6.07, 24.08.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 
Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Skarbnik  A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; zmianę budżetu oraz zmianę Wieloletniej
Prognozy Finansowej.  Radny K. Gaweł zapytał,  czy zgodnie z doniesieniami medialnymi gmina miała
otrzymać refundację od rządu polskiego w kwocie 8,5 mln zł i czy ją otrzymała. W  ójt   potwierdził, że ok 8,5
mln zł gmina ma otrzymać, nie miał wiedzy, czy pierwsza rata gotówki już wpłynęła, ponieważ refundacja
będzie wpływać ratami. Przypomniał, że środki są rekompensatą za utracone dochody w PIT. Według jego
szacunków gmina straciła w roku bieżącym ok 30 mln zł.  Dodał, że z tej puli środków należy wypłacić
nagrodę dla nauczycieli wykazanych w systemie informacji oświatowej na dzień 20 września br. w gminie
Zielonki.  Dot.  to  nauczycieli  publicznych szkół,  publicznych przedszkoli,  niepublicznych szkół,  niepub-
licznych przedszkoli, tych ostatnich jest 16. Wszyscy nauczyciele otrzymają ok 1.2 tys. zł, co daje łącznie
kwotę ponad 1 mln zł,  którą gmina musi  przed 14 października uiścić.  Radny K.  Gaweł zapytał,  czy
głównie na oświatę wójt zamierza przeznaczyć te środki. Wójt zadeklarował, że będzie przedkładał radzie
propozycje w tym zakresie, w pierwszej kolejności należy zabezpieczyć wydatki bieżące i wynagrodzenia.
Przypomniał, że dopłaty do niepublicznych przedszkoli, rokrocznie przybywających, to są wydatki rzędu
1 tys. zł miesięcznie za każde dziecko. Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy środki są przeznaczone
na nauczycieli, czy pracowników oświaty, a dokładniej, czy dotyczy to pracowników z karty nauczyciela,
czy obsługa również dostanie te nagrody. Wójt powiedział, że dotyczy to pracowników pedagogicznych tj.
nauczycieli, pomocy nauczycieli, natomiast nie administracji, obsługi, osób sprzątających, obejmie to ok
600-700 osób. Przewodniczący M. Golanko zauważył, że zatem tylko część pracowników je otrzyma, a nie
jak w przekazie  medialnym jest mowa o środkach dla szkół.  R  adny P. Podleśny   zapytał o wydatki na
szkołę  w Przybysławicach tj.  prace konserwacyjne i  zabezpieczające w kwocie  39 tys.  zł.  Czy są to
wydatki związane z poprzednimi naprawami, czy pojawiły się nowe sprawy. Zapytał dlaczego gmina nie
korzysta z rękojmi,  tylko ponosi  koszty napraw.  Wójt powiedział,  że te środki  finansowe związane są
z  wnioskami  dyrektora  szkoły  dotyczącymi  bieżącego  utrzymania  budynku:  1)  osłona  przeszklenia
basenowego, aby nie było problemów z niepożądanymi bakteriami,  2) montaż śniegołapów na części
dachu, 3) organizacja ruchu na parkingu po roku jego funkcjonowania, gdzie można zaparkować, a gdzie
jedynie na chwilę się zatrzymać wraz z oznakowaniem parkingu. Są to ważne kwestie, ponieważ związane
z bezpieczeństwem pieszych i  ruchem drogowym, szczególnie  w szczycie  tego ruchu.  Dodał,  że  nie
obejmował  tych  rzeczy  projekt  szkoły.  Natomiast  rękojmia  jak  najbardziej  jest  egzekwowana  od
wykonawcy. Dodał, że co kilka miesięcy dokonuje się przeglądy, a aktualnie dokonany został pierwszy
przegląd gwarancyjny basenu. Radny P. Podleśny powtórzył, że bezpieczeństwo jest najważniejsze, a po-
tem odzyskiwanie środków w ramach rękojmi. Projektant powinien wiedzieć, że takie rzeczy są niezbędne.
Radna R. Toft zapytała o kwotę 100 tys. zł na zakup nowego nagłośnienia na sali konferencyjnej, czy jest
to zakup systemu, czy poprawa istniejącego. Jeśli zakup nowego, to co jest złego w aktualnie funkcjo-
ującym.  Drugie  pytanie  dotyczyło  planu  zakupu  przenośnego  urządzenia  do  organizacji  zdalnego
spotkania w ramach rady, czy jest brane to pod uwagę, czy to chodzi tylko o ten obiekt. Wójt powiedział,
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że nagłośnienie dotyczy tego obiektu i  nie jest  to modernizacja,  tylko zakup nowego sprzętu.  Jest  to
propozycja, by dostosować nagłośnienie do nowszych standardów, możliwe że łącznie z pulpitem, jeśli
taka będzie opcja i potrzeba do głosowania.  Przewodniczący M. Golanko powtórzył za przedmówcą, że
mowa jest o nowym nagłośnieniu, gdyby rozważyć zakup systemu do eSesji, to wymieniona kwota nie jest
wystarczająca. Rozmowa dotyczyła nie tylko samego nagłośnienie, ale również urządzenia zbierającego
i transmitującego dźwięk i wizję łącznie z rzutnikiem. Urządzenie przenośne jest również do zastanowienia
do  małych  wideokonferencji  w  pokoju  obrad.  Radna  R.  Toft poprosiła  o  rozważenie  zakupu  tego
przenośnego urządzenia w ramach tej kwoty. Wobec braku kolejnych pytań, przewodniczący M. Golanko
zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr   LII/56/2023)  

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Radny P. Podleśny odniósł się do zaplanowanego zadania w WPF w zakresie konserwacji oświetlenia
ulicznego w wyższym standardzie w roku bieżącym w wysokości 450 tys. zł.  Namawiał do przystąpienia
gminy do programu Rozświetlamy Polskę z dofinansowaniem w wysokości 80% z możliwością uzyskania
4 mln zł. Wójt powiedział, że ma wiedzę w zakresie tego konkursu. Planuje wymianę lamp na LED-owe,
dające oszczędności w zużyciu energii elektrycznej. Ma też na uwadze pilotaż na ulicy Akacjowej w Tro-
janowicach, gdzie okazało się, że na każdym słupie musi być inna lampa o innej mocy i innym kącie
rozbłyśnięcia. Wchodząc w taki program należy zdawać sobie sprawę, że w gminie jest 2 tys. różnego
rodzaju  lamp.  Analizuje  temat,  bowiem atrakcyjne  jest  to  dofinansowanie  80%,  natomiast  w pewnym
momencie trzeba się liczyć z tym, że trzeba będzie wymieniać te lampy i to rodzi pewne ryzyko.  Radny
P. Podleśny zwrócił uwagę, że temu służy projekt fotometryczny, by zostały wykonane pomiary, by mieć
wiedzę o danej mocy, danym rozproszeniu, czy danym kącie plus sterowanie, które będzie wyłączało
światło przy braku ruchu w okolicy. Pozwoli to ruszyć w stronę nowoczesności, lampy sodowe są poże-
raczami prądu. Lampy ledowe nie psują się tak często, mają trwałość odpowiednią. Zachęcał do nowo-
czesności i braku obaw w kierunku oszczędzenia energii. Wobec braku dalszych pytań, przewodniczący
M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/57/2023)

3) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zada-
nia w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku (Remont drogi powiatowej nr 2158K w miejs-
cowości Bibice);
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się 

Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samo-
rządowych w 2023 roku 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/58/2023)

4) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zada-
nia  w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2023 roku (Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej
nr 2151K w Garlicy Murowanej); 

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się 

Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad
projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw Samo-
rządowych w 2023 roku

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/59/2023)

5) uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody
na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charak-
terze użyteczności publicznej na terenie gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się 

Inspektor Referatu Dróg i Komunikacji  J. Smok omówił projekt uchwały. Radny K. Gaweł zwrócił uwagę,
że bardzo dobrze rozwija się komunikacja wewnętrzna na południu gminy, natomiast obserwuje martwe
pole w środku gminy i bardzo ubogo sytuacja wygląda na północy gminy. Zasugerował, by w dalszych
analizach wziąć pod uwagę tereny wykluczone komunikacyjnie,  jak droga na Chochół,  Przybysławice,
Garliczka, część Trojanowic, część Pękowic i by w dalszych pracach rozwijać linie wewnętrzne równo-
miernie na terenie gminy.  P  rzewodniczący M. Golanko   zaproponował prace w tym zakresie w Komisji
Infrastruktury  i  przedłożenie  propozycji.  Dodał,  że  w  jego  rejonie  doskonale  sprawdziły  się  linie
wewnętrzne,  mieszkańcy zgłaszają  zmiany kursów albo brak uzasadnienia  dla  określonych linii  MPK.
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Wewnętrzne linie bardzo dobrze  wypełniły swoje zadanie, tak z uwagi na częstotliwość, jak jakość tych
połączeń. Wyraził podziękowania za przychylność do przedłużenia tych linii. Podkreślił jak istotnym jest
obserwowanie linii wewnętrznych z ich napełnieniami, by stale nad tym pracować  kreować nowe rozwią-
zania. Stwierdził, że jak będzie wyglądała sytuacja w centralnej części gminy czas pokaże, ponieważ nie
można jeszcze przewidzieć skutków Zachodniej Obwodnicy Zielonek. Z kolei na północy gminy spotkał się
z różnymi opiniami nt. dwóch linii autobusowych, przy funkcjonującym agloekspresie. Zadeklarował, że w
dalszej części sesji w punkcie sprawy bieżące przedstawi informację o wyniku spotkania w metropolii, na
którym mocno zaakcentował  kwestie  badania  napełnienia  linii  autobusowych,  jak  również podzieli  się
spostrzeżeniami na temat tego, co Miasto Kraków widzi,  a czego nie dostrzega pod Krakowem.  Wójt
powiedział,  że  przebieg  linii  uzależniony  jest  od  liczby  mieszkańców  i  potencjalnych  pasażerów.  Na
obszarze południowym Zielonki  liczą 8 tys.  osób,  Węgrzce ponad 4 tys.,  Bibice 3 tys.  osób i  to  jest
związane z ustalaniem komunikacji. Zwrócił uwagę, że agloekspres, który jedzie do Owczar komunikuje
miejscowości  północnej  części  gminy.  Linia  wewnętrzna  komunikuje  miejscowości  od  Grębynic  przez
Januszowice,  czy  Przybysławice  do  Owczar  i  dalej  na  Wolę  Zachariaszowską.  Pozostaje  nadal  do
rozważenia, słuszny w opinii wójta, wniosek dotyczący trasy Garliczka-Chochół przez Trojanowice, tylko
skierował  pytanie,  który  przedsiębiorca  puści  tamtędy  busa,  gdzie  jest  bardzo  wąsko,  a  nie  ma  jak
poszerzyć tej drogi. Dodał, że ma na uwadze miejscowość Pękowice, tyle że prowadzona jest inwestycja
obwodnicy Krakowa i przebudowa drogi powiatowej, gdzie praktycznie gmina nie ma drożności dojazdu do
szkoły.  Po  ich  wybudowaniu   w  przyszłym  roku  będzie  to  temat  do  rozważenia.  Radna  M.  Żylska
przychyliła  się  do  wypowiedzi  radnego  K.  Gawła  nt.  odcinka  drogi  Garliczka  –  Chochół.  Temat  był
poruszany, aby przez górę puścić busa, ponieważ znajdują się tam trzy ulice; Pogodna, Muzyczna i Na
Chochół, skąd dzieci chodzą do szkoły w Przybysławicach. Na ostatnim Zebraniu Wiejskim padł wniosek,
aby rozważyć puszczenie linii wewnętrznej W2 chociaż co drugi kurs przez górę Garliczki - Chochół.  Ci
mieszkańcy nigdy nie byli skomunikowani i do tej pory nie są, stąd prośba o rozważenie takiej opcji. Radna
A.  Leginowicz wyraziła  zadowolenie  z  komunikacji  dojeżdżającej  do  Batowic,  miała  wątpliwości  do
oznaczeń typu „prim” przy liniach W1 i W3, zastanawiała się, czy będzie to wystarczająco widoczne, czy
nie będą się mylić.  Wójt przyznał, że istnieje takie ryzyko, jednak z uwagi na wymogi formalne dotacji,
które wymagają nowych linii, w tym przypadku linie zostają wydłużane, stąd dołożony ten „prim”, jednak to
nadal jest ten sam autobus, tyle że gmina musi go rozliczać osobno. Radna A. Leginowicz zasugerowała
wprowadzenie kolorów dla lepszej identyfikacji oznaczeń autobusów. Wójt powiedział że takie oznaczenia
będą funkcjonowały do końca bieżącego roku, bo taki jest okres jego finansowania, natomiast nowe linie
pójdą już zupełnie uporządkowane. Dużym obciążeniem dla Referatu Dróg i Komunikacji jest prowadzenie
monitorowania i rozliczanie pilotażu trzech linii wewnętrznych. Zachęcał, by dać szansę zaproponowanym
rozwiązaniom.  Radny  T.  Łysek sprostował  informację  nt.  liczby  mieszkańców Bibic,  iż  jest  ich  4.725
według  danych  na  rok  ubiegły.  Wobec  braku  dalszych  pytań,  przewodniczący  M.  Golanko zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany uchwały w sprawie utworzenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świad-
czenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności  publicznej  na
terenie gminy Zielonki

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, 
Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Agata Radosz - Kwasek
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/60/2023)

6) uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, up-
rawnień do przejazdów bezpłatnych i ulgowych oraz regulaminu przewozu osób i bagażu w komu-
nikacji gminnej realizowanej na terenie Gminy Zielonki;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się

Inspektor J. Smok omówił projekt uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził gło-
sowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe, uprawnień do przejazdów bezpłat-
nych i ulgowych oraz regulaminu przewozu osób i bagażu w komunikacji gminnej realizowanej na terenie
Gminy Zielonki

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/61/2023)

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 10 min. przerwy.

7)  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz
odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości
stanowiącej część działki ewidencyjnej nr 231/4 położonej w miejscowości Grębynice;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  1
głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 2 głosy „za”, 0 głosów „prze-
ciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”

Kierownik  Referatu  Geodezji,  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  B.  Kudaszewicz-Wal omówiła  projekt
uchwały. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetar-
gowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej część działki ewidencyjnej nr 231/4
położonej w miejscowości Grębynice

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz 
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marzena Gadzik - Wójcik, Tadeusz Łysek
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LII/62/2023)

8) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstą-
pienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej
mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej wraz z autopoprawką - 5
głosów  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  brak  opiniowania  przez  Komisję
Planowania i Rozwoju po zgłoszeniu zmian do projektu uchwały

Wójt omówił projekt uchwały i treść autopoprawki. Wobec braku pytań,  przewodniczący M. Golanko za-
rządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do projektu uchwały ws. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony

7



oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości
stanowiącej mienie komunalne Gminy Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21)  Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz,  Marzena Gadzik  -  Wójcik,  Krzysztof  Gaweł,  Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący  M.  Golanko zarządził  głosowanie  nad  projektem  uchwały  wraz  z  autopoprawką.
Głosowano w sprawie:

wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę  na  czas  nieoznaczony  oraz  odstąpienie  od  obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości  stanowiącej  mienie komunalne Gminy
Zielonki, położonej w obrębie Węgrzce wraz z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21)  Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz,  Marzena Gadzik  -  Wójcik,  Krzysztof  Gaweł,  Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/63/2023)

9) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących zasad prowadzenia
nauki religii w grupach międzyszkolnych lub pozaszkolnych punktach katechetycznych i udziału w
kosztach ich finansowania;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 gło-
sów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Dyrektor  GZEAS A.  Soblik omówiła  projekt  uchwały.  W  iceprzewodnicząca M.  Gadzik-Wójcik   zapytała
z czego wynika formuła wspierania się wzajemnie między gminami tego uczestniczenia dziecka w innych
zajęciach niż są w szkole wynikające z przyjętej wiary. Radna zadała drugie pytanie, czy przy każdym
dziecku zgłaszającym się będziemy zawierać osobne porozumienia, czy też będzie to jedno porozumienie,
które będzie funkcjonowało już przez cały ten czas w stosunku do tych wszystkich podmiotów, które będą
zgłaszały chęć takiego udziału.  Dyrektor A. Soblik powiedziała, że zawieranie tego rodzaju porozumień
wynika bezpośrednio z Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 14 kwietnia 1992 r. w sprawie
warunków i sposobu organizowania nauki religii w publicznych przedszkolach i szkołach. Rozporządzenie
zostało  zaktualizowane  w  2020  roku  i  wprowadziło  obowiązek  zawierania  pomiędzy  gminami  takich
porozumień.  To jest  podstawa prawna do zawierania  porozumień i  pokrywania  kosztów uczestnictwa
w punktach katechetycznych. W przypadku, gdy dojdzie kolejne dziecko, tych punktów katechetycznych
może być kilka,  ponieważ są również inne wyznania,  jeżeli  dojdzie  dziecko do tego punktu  kateche-
tycznego, do którego teraz mamy zgłoszenie, to już nie będzie potrzeby zawierania porozumienia, tylko
będzie  aneks  dot.  Kosztów.  W  przypadku,  gdy  dojdzie  kolejny  punkt  katechetyczny,  który  będzie
zlokalizowany przy innej szkole czy też przy innym kościele, to będzie zawierane nowe porozumienie.
Natomiast przyjęcie tego projektu uchwały powoduje, że nie będziemy za każdym razem wnosić o kolejne
zawarcie porozumienia, tylko daje organowi wykonawczemu możliwość i upoważnienie do tego, żeby tych
porozumień zawierać tyle, ile będzie ewentualnie wniosków w tej sprawie. Wobec braku dalszych pytań,
przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących zasad prowadzenia nauki religii w grupach między-
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szkolnych  lub  pozaszkolnych  punktach  katechetycznych  i  udziału  w  kosztach  ich  finansowania
Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21)  Piotr  Calik,  Dariusz Dragosz,  Marzena Gadzik  -  Wójcik,  Krzysztof  Gaweł,  Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/64/2023)

10) zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy Zielonki
oraz zmiany statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnych Szkół w Zielonkach;

Przewodniczący M. Golanko:  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Oświaty i  Polityki  Społecznej  -  5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji
Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych – 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących
się”.  W  samej  treści  uchwały  jak  i  w  uzasadnieniu  precyzyjnie  wskazano  podstawę  zmiany,  jak  też
poszerzono katalog, który tam podlega zmianie. 

Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy Zielonki oraz zmiany 
statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnych Szkół w Zielonkach
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/65/2023)

11) uchwała w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zielonki do roku
2030”;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji
i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały.  Radn  y P. Podleśny   zwrócił uwagę, że właściwym byłoby wpisanie w załą-
czniku do projektu uchwały na str. 23 w miejsce „Działania edukacyjne” organizatora wymienionego  w tek-
ście wydarzenia „EKODNIA MIESZKAŃCA” tj. Stowarzyszenia Koalicja dla Gminy Zielonki, jeśli w innym
miejscu tekstu wymienione jest z nazwy kolejne stowarzyszenie. Przewodniczący M. Golanko odniósł się
do  przedmówcy,  że  w  jego  opinii  należałoby  nikogo  nie  wyróżniać,  byłoby  bardziej  sprawiedliwe  dla
różnych inicjatyw, które się  mogą pojawić w przyszłości. Radny P. Podleśny zgodził się, że dokument jest
do roku 2030 i do tego czasu może powstać jeszcze wiele organizacji, przystanął na wykreśleniu nazwy
stowarzyszenia. Wójt przyjął propozycję zmiany tekstu i zaproponował treść autopoprawki. Wobec braku
innych pytań do projektu uchwały, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do projektu uchwały ws uchwalenia „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Zielonki do
roku 2030”

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
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Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zielonki do roku 2030” wraz z autopoprawką 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/66/2023)

12) uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XL/44/2022 Rady Gminy Zielonki z dnia 30 czerwca 2022
r. w sprawie ustanowienia Święta Stroju Krakowskiego w gminie Zielonki;

Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie  pozytywna opinia  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Spraw Regula-
minowych – 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. W związku z faktem, że
niefortunnie zbiegł się termin obchodów   Święta Stroju Krakowskiego z   wyborami powszechnymi, wypra-  
cowana została propozycja zmiany terminu

Radny P. Podleśny powiedział, że o ile słuszna jest klauzula, że w przypadku zaistnienia okoliczności
utrudniających lub uniemożliwiających organizację wydarzenia w danym terminie, data zostaje zmieniona
w drodze zarządzenia organu wykonawczego, o tyle brakuje mu odniesienia się do terminu, na ile dni
wcześniej może organ wykonawczy dane wydarzenie odwołać. Zasugerował dodanie do klauzuli terminu
co najmniej dwutygodniowego.  Wójt wyraził aprobatę na dodanie formuły zaproponowanej przez przed-
mówcę  do  treści  uzasadnienia.  Zapis  dotyczyć  będzie  zmiany  terminu  organizacji  Święta  Stroju
Krakowskiego i że może nastąpić nie później, niż na dwa tygodnie przed planowanym terminem obchodów
święta.  Wobec braku dalszych pytań,  przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem
uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XL/44/2022 Rady Gminy Zielonki z dnia 30 czerwca 2022 r. w sprawie ustanowienia 
Święta Stroju Krakowskiego w gminie Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 
Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof 
Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, 
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Krzyworzeka
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LII/67/2023)

13) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Zielonki do Projektu w ramach
Krajo-wego Planu Odbudowy i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja B2.2.2 pn. „Instalacje
OZE reali-zowane przez  społeczności  energetyczne.  Działanie  A1.Rozwój  istniejących  Klastrów
Energii. Pod-działanie A1b: rozwój istniejących klastrów energii (klastry z koncepcją rozwoju)”.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji
i Odpadów   -   5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  

Wójt omówił projekt uchwały. Radny K. Gaweł zapytał o firmę DOEKO, czy została wyłoniona w ramach
przetargu, jakie jest jej umocowanie w klastrze energii.  Wójt powiedział, że wyłonienie firmy DOEKO nie
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podlegało  zamówieniu  publicznemu,  służyło  koordynacji  tematów  związanych  z  założeniem  klastra,
powołaniem jego i spółdzielni energetycznych. Dodał, że z założenia spółdzielnie mają tak pozyskiwać
energię z odnawialnych źródeł energii, by w magazynach był zerowy obieg, by praktycznie nie korzystać
z energii elektrycznej z tradycyjnych źródeł. Uzupełnił, że w ramach czterech partnerskich gmin: Wielka
Wieś, Zielonki, Kocmyrzów-Luborzyca i Igołomia Wawrzęczyce padło ustalenie, że koordynatorem klastra
energii  będzie gmina Kocmyrzów Luborzyca, która posiada doświadczenie w tym zakresie.  Przewod-
niczący M. Golanko zapytał, czy można przyjąć, że klaster dla tych czterech gmin będzie tak operował, że
gminy będą bilansowały swój obszar i swoje zapotrzebowanie na energię na obszarze jego działania. Wójt
potwierdził, że spółdzielnie mają się bilansować i w ramach klastra współpracować. Dodał, że działalność
klastra pozwoli gminie ubiegać się o środki zewnętrzne tj.  przygotować do naborów z różnego rodzaju
programów  dostępnych  krajowych,  ale  również  z  kontraktu  wojewódzkiego.  Dotyczy  to  naborów  na
zarówno odnawialne źródła energii dla sektora publicznego budynków użyteczności publicznej i instalacji
dla terenów komunalnych, również patrząc perspektywicznie i szeroko możliwość pozyskania środków dla
prywatnych właścicieli.  Przypomniał, że prawie 300 indywidualnych gospodarstw posiada audyt i ocenę
energetyczną, wykonaną w ramach swoich środków, by partner jakim jest gmina mogła wystąpić o środki
i dotacje. We wrześniu kończy się nabór dla klastrów energii na tak zwaną „pomoc techniczną”. Firma
DOEKO  planuje  w  imieniu  czterech  gmin  przygotować  wniosek  na  przygotowanie  dokumentacji  dla
sektora publicznego, czyli dla gminy, na instalacje odnawialnych źródeł energii ewentualne jakieś audyty
związane  z  termomodernizacją.  Wobec  braku  dalszych  pytań,  przewodniczący  M.  Golanko zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Zielonki  do Projektu w ramach Krajowego Planu Odbudowy
i Zwiększenia Odporności (KPO) Inwestycja B2.2.2 pn. „Instalacje OZE realizowane przez społeczności
energetyczne. Działanie A1.Rozwój istniejących Klastrów Energii. Poddziałanie A1b: rozwój istniejących
klastrów energii (klastry z koncepcją rozwoju)”. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/68/2023)
Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 29 czerwca 
2023 r. do 31 sierpnia 2023 r.

1) 30 czerwca br.  w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy  Zielonki  odbyło  się  lokalne  Forum Usług
Społecznych Metropolii Krakowskiej. Spotkanie było okazją do określenia potrzeb rozwoju i ob-
szarów problemowych w zakresie usług społecznych.

2) 30  czerwca  br.  przeprowadziłem  wewnętrzne  spotkanie  z  pracownikami  urzędu  i  PUK  dot.
zarządzania i administrowania nowymi halami garażowymi w Węgrzcach. 

3) 30 czerwca br. uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim Sołectwa Batowice.

4) 1 lipca br. Sołtys, Rada Sołecka i Koło Przyjaciół Januszowic zorganizowali Piknik Rodzinny w Ja-
nuszowicach.

5) 2 lipca br. przedstawiciele OSP Trojanowice przy współpracy z sołtysem Trojanowic na terenie
rekreacyjno-sportowym w Trojanowicach zorganizowali VI Strażacki Piknik Rodzinny.  

6) 4 lipca br. przeprowadziłem wewnętrzne spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z terenu
Gminy Zielonki. Rozmowy dotyczyły spraw bieżących i organizacyjnych.

7) 5 lipca br. w Domu Pomocy Społecznej w Owczarach odbyły się obchody XIX Powiatowych Dni
Osób Niepełnosprawnych.  W imprezie  wzięli  udział  pracownicy  i  podopieczni  17  powiatowych
instytucji zajmujących się pracą z osobami niepełnosprawnymi. 

8) 5 lipca br.  w Operze Krakowskiej  miała miejsce uroczystość wręczenia symbolicznych czeków
beneficjentom konkursów z dziedziny kultury: „Etno Małopolska”, „Małopolskie Chóry – Małopolska
Rozśpiewana”, „Małopolskie Orkiestry Dęte 2023”, „Kultura Wrażliwa”, „Kapliczki Małopolski” oraz
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„Małopolska Pamięta”.  W uroczystości  uczestniczył  Dyrektor Biblioteki  Publicznej  w Zielonkach
Mariusz  Zieliński.  Gmina  Zielonki  otrzymała  wsparcie  finansowe  na  renowację  i  konserwację:
obelisku w Bosutowie w wysokości 20 000 zł oraz kapliczki słupowej w Batowicach w wysokości
14 000 zł. 

9) 6 lipca br. gościłem w Urzędzie Gminy Zielonki Burmistrza Miasta Zator Pana Mariusza Makucha.
W trakcie spotkania wymieniono doświadczenia związane z system poboru opłat parkingowych.

10) 8  lipca  br.  wziąłem udział  w  otwarciu  nowego  placu  zabaw zlokalizowanego  przy  ul.  Długiej
w Dziekanowicach.  Projekt  zrealizowano w ramach umowy z Urzędem Marszałkowskim Woje-
wództwa Małopolskiego „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego
kierowanego przez społeczność” objętego PROW na lata 2014-2020. Gmina Zielonki  uzyskała
dofinansowanie w ramach projektu: „Zagospodarowanie terenów rekreacyjno-sportowych w gminie
Zielonki”. Koszt całej inwestycji to 83 944,93 zł, a dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego na
urządzenia zabawowe to około 34 tys. zł.

11) 11  lipca  br.  uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Komisji  Tematycznej  Stowarzyszenia  Metropolia
Krakowska ds. edukacji, kultury, gospodarki i usług społecznych. 

12) 11  lipca  br.  wziąłem  udział  w  Nadzwyczajnym  Walnym  Zebraniu  Członków  Stowarzyszenia
Metropolia Krakowska, na którym m.in. dyskutowano na temat wykorzystania środków w ramach
Strategii ZIT 2014-2020 oraz w sprawie Projektu ustawy metropolitalnej.

13) 12 lipca br.  uczestniczyłem w spotkaniu  z  przedstawicielami  Zarządu OSP Garlica  Murowana
i OSP Zielonki. Podczas spotkania poczyniono uzgodnienia dotyczące nieodpłatnego przekazania
samochodu  specjalnego  marki  Star  na  rzecz  OSP  Garlica  Murowana  oraz  przekazania
samochodu marki  Ford Transit z OSP Zielonki na rzecz OSP Garlica Murowana. 

14) 13 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami  Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,
podczas którego dyskutowano o  koncepcji  przebudowy drogi  powiatowej  nr  2151K w Garlicy
Duchownej. 

15) 14  lipca  br.  w  siedzibie  Departamentu  Funduszy  Europejskich  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa Małopolskiego została podpisana umowa na przyznanie pomocy dot. projektu pt.
Rozbudowa  drogi  gminnej  nr  K601497  na  odcinku  od  skrzyżowania  ul.  Długiej  i  Wspólnej
w Dziekanowicach do skrzyżowania  z  drogą powiatową nr  2293K w Batowicach,  obejmującej
rozbudowę jezdni wraz z budową chodnika: budowę, przebudowę i rozbudowę odwodnienia i sieci
uzbrojenia terenu oraz budowę i przebudowę zjazdów w gminie Zielonki. Kwota dofinansowania
wynosi 5 000 000 zł, co stanowi 63,63% kosztów kwalifikowanych.

16) 15 lipca br. Pani Sołtys wspólnie z Radą Sołecką Sołectwa Garliczka zorganizowali   IX Piknik
Integracyjny pn. „W Garliczce jak w bajce”. 

17) 17 lipca br.  na placu budowy drogi  S52 w Dziekanowicach odbyły  się  ćwiczenia  „Razem dla
bezpieczeństwa”,  zorganizowane  przez  GDDKiA,  Państwową  Inspekcję  Pracy  oraz  głównego
wykonawcę  inwestycji  firmę  Gülermak.  Podczas  ćwiczeń  Ratownicy  Podhalańskiej  Grupy
Górskiego Ochotniczego Pogotowia  Ratunkowego oraz  Komendy Miejskiej  Państwowej  Straży
Pożarnej  przećwiczyli  kilka scenariuszy.  Wydarzeniu towarzyszyła konferencja prasowa i  panel
dyskusyjny, podczas którego debatowano nad możliwymi usprawnieniami procedur bezpieczeń-
stwa. 

18) 19 lipca br. zostało podpisane porozumienie międzygminne w celu zmian obszaru, granic i rów-
noważnej liczby mieszkańców oraz ustalenia sposobu funkcjonowania aglomeracji Kraków. 

19) 19 lipca br.  w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Zielonki  zorganizowano spotkanie z Radnymi
i  Sołtysami,  na  którym  zaprezentowano  część  graficzną  proponowanych  nowych  planów
zagospodarowania przestrzennego Gminy Zielonki. 

20) 20 lipca br. uczestniczyłem w otwarciu nowego ujęcia wody w gminie Zielonki, które powstało na
działce  komunalnej,  ulokowanej  niedaleko  drogi  wojewódzkiej  nr  794,  pomiędzy  ul.  Klonową
w  Przybysławicach,  a  ul.  Polną  w  Brzozówce,  obok  istniejącego  od  2015  roku  zbiornika
wyrównawczego.  Inwestycja  została  wykonana  i  sfinansowana  ze  środków  własnych  Przed-
siębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach. Koszt przedsięwzięcia to ok. 550 tys. zł brutto. 

21) 21 lipca br.  w siedzibie Generalnej  Dyrekcji  Dróg Krajowych i  Autostrad Minister Infrastruktury
Andrzej  Adamczyk,  w  obecności  Wicemarszałka  Województwa Małopolskiego  Łukasza  Smółki
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podpisał  kontrakt  na  dofinansowanie  budowy  III  etapu  obwodnicy  Zielonek.  Umowa  dotyczy
dofinansowania budowy Zachodniej Obwodnicy Zielonek (etap III), która powstanie w ciągu drogi
wojewódzkiej nr 794, od węzła z Północną Obwodnicą Krakowa (w Zielonkach) do ul. Krakowskie
Przedmieście w Trojanowicach. W ramach odcinka o długości ok. 2 km zaprojektowane zostaną
m.in.  dwa  wiadukty,  most,  chodniki  i  ścieżki  rowerowe,  a  także  drogi  dojazdowe  do  obsługi
terenów przyległych. W projekcie zostanie uwzględniona przebudowa i zabezpieczenie istniejącej
infrastruktury technicznej. Szacunkowy koszt budowy obwodnicy Zielonek – etap II  wraz z wy-
kupem gruntów to ponad 70 mln zł.  Inwestycja została dofinansowana w ramach Rządowego
Funduszu Rozwoju Dróg kwotą 35 mln zł.  Rozpoczęcie zadania planowane jest  w 2024 roku,
a zakończenie w 2026 roku.

22) 26  lipca  br.  odbyło  się  zdalne  posiedzenie  Komisji  Tematycznej  Stowarzyszenia  Metropolia
Krakowska  ds.  Środowiska  i  Przestrzeni,  na  której  zaprezentowano  wyniki  analizy  zebranych
danych o gospodarowaniu odpadami komunalnymi.  Podczas posiedzenia kontynuowano dyskusje
dot. Metropolitalnej Komisji Gospodarki Przestrzennej.

23) 26 lipca br. miało miejsce posiedzenie Komisji Tematycznej Stowarzyszenia Metropolia Krakowska
ds.  Mobilności,  na  której  przedstawiono informację  dot.  stanu wdrożenia  założeń oferty  Biletu
Metropolitalnego.  W  trakcie  obrad  została  zaprezentowana  mapa  dostępności  do  transportu
publicznego przygotowana w ramach analiz dot. wskaźników SUMP tzn. Planu Zrównoważonej
Mobilności Miejskiej. 

24) 29 lipca br. odbyło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Garliczka.

25) 31  lipca  br.  została  zawarta  umowa  pomiędzy  Gminą  Zielonki,  a Wojewodą  Małopolskim  na
dofinansowanie remontu ul. Trojanowickiej w Zielonkach i ul. Krakowskiej w Trojanowicach w ra-
mach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości ponad   400 000 zł. Szacowany całkowity
koszt zadania wynosi ponad 2 000 000 zł. Zadanie przewidziane jest do realizacji jeszcze w 2023
roku. 

26) 2 sierpnia br. odbyłem spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych Jackiem Grygą oraz
Zastępcą Dyrektora ds. Utrzymania Krzysztofem Juszczakiem. Spotkanie dotyczyło modernizacji
dróg powiatowych w ramach „Inicjatyw Samorządowych”. 

27) 3  sierpnia  br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  organizowanej  przez  I  Wicewojewodę Mało-
polskiego Ryszarda Pagacza na temat tworzenia nowych obwodowych komisji wyborczych w celu
ułatwienia udziału w głosowaniu wyborcom oraz podniesienia frekwencji podczas nadchodzących
wyborów parlamentarnych. 

28) 3 sierpnia br. PKP Polskie Linie Kolejowe podpisały umowę na zaprojektowanie i wybudowanie
nowego przystanku kolejowego w Batowicach. Obiekt będzie zlokalizowany w sołectwie Batowice
i w pobliżu osiedla Piastów – w rejonie nowego wiaduktu drogowego. Jest to miejsce łączenia się
linii  nr  8 (w kierunku Kielc i  Warszawy) oraz nr 95 (w kierunku Podłęża i  Tarnowa tzw. duża
obwodnica  kolejowa  Krakowa).  Obiekt  będzie  w  pełni  dostępny  dla  osób  o  ograniczonej
możliwości  poruszania  się.  Nowe  perony  zostaną  skomunikowane  bezpośrednio  z  wiaduktem
drogowym, znajdującym się nad linią kolejową. Dostęp dla podróżnych ułatwią schody i windy. 

29) 11 sierpnia br. przeprowadziłem spotkanie z przedstawicielem biura projektowego dot. koncepcji
nowej Przychodni Zdrowia w Zielonkach. 

30) 14 sierpnia br.  uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami Sołectwa Zielonki  z okazji  Święta
Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny. 

31) 16 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielem Zakładu Linii Kolejowych PKP PLK
S.A. Podczas spotkania dyskutowano na temat koncepcji budowy parkingu typu PARK&RIDE przy
planowanej stacji kolejowej w Batowicach.

32) 18 sierpnia br.  odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Gminnego Zespołu Ekonomiczno
Administracyjnego Szkół w Zielonkach. Rozmowy dot. spraw bieżących GZEAS.

33) 21 sierpnia br. brałem udział w spotkaniu z przedstawicielami Kół Gospodyń Wiejskich z terenu
gminy  Zielonki,  na  którym  poruszono  kwestie  organizacyjne  obchodów  Święta  Stroju
Krakowskiego. Na spotkaniu obecni byli: Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko
oraz Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zielonki Marzena Gadzik-Wójcik. 

34) 22  sierpnia  br.  w  siedzibie  Małopolskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  odbyły  się  warsztaty  dot.
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długoterminowych planów rozwoju samorządu oraz e-płatności w aplikacji MObywatel. 

35) 23 sierpnia br. wziąłem udział w spotkaniu z przedstawicielami firmy GO+EAUTO Sp. z o.o., które
dotyczyło przeniesienia stacji ładowania zlokalizowanej przy ul. Galicyjskiej w Zielonkach w związ-
ku z planowaną budową nowego Ośrodka Zdrowia. 

36) 25 sierpnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Klastra Energii. Spotkanie dotyczyło naboru w ra-
mach działania B2.2.2 na instalacje OZE realizowane przez społeczności energetyczne w ramach
Krajowego Planu Odbudowy.

37) 25  sierpnia  br.  w  remizie  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Bosutowie  odbyła  się  uroczystość
związana  z  powitaniem  na  stan  OSP  Bosutów  nowo  zakupionego  średniego  samochodu
ratowniczo-gaśniczego marki Volvo. Samochód kosztował 1 174 896 zł: z czego 625 000 zł z bu-
dżetu gminy Zielonki,  360 000 zł  z  Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki
Wodnej, 100 000 zł pochodziło z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki
Wodnej  w  Krakowie,  45  000  zł  od  Województwa  Małopolskiego,  24  000  zł  z  Powiatu
Krakowskiego,  oraz 20 896 zł  ze środków własnych OSP Bosutów.  Nowo zakupiony wóz ma
zastąpić samochód pożarniczy Mercedes Benz z 1983 r.

38) 26  sierpnia  br.  na  terenie  Zakątku  Kultura  w  Korzkwi  przedstawiciele  CKPIR  w  Zielonkach
zorganizowali Dożynki Gminne.

39) 27 sierpnia br. odbyły się Dożynki Sołectwa Zielonki. 

40) 28 sierpnia br. podczas uroczystego ślubowania na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki 24
nauczycielom wręczyłem akty nadania stopnia nauczyciela mianowanego. 

41) 28 sierpnia br. Odbyłem spotkanie z dyrektorami szkół. Informacje o nowym roku szkolnym.

42) 29  sierpnia  br.  uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Komisji  Tematycznej  ds.  edukacji,  kultury,
gospodarki i usług społecznych Stowarzyszenia Metropolia Krakowska.

43) 30 sierpnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Pedagogicznej Przedszkola Samorządowego
w  Węgrzcach  z  siedzibą  w  Bibicach,  podczas  którego,  na  kolejną  kadencję,  wręczyłem  akt
powierzenia stanowiska Dyrektora Pani Katarzynie Włodarczyk. Realizowane były wnioski o dofi-
nansowanie z różnych dostępnych programów.

W okresie międzysesyjnym przeprowadziłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami gminy Zielonki. 

Inne informacje:

1. Departament Środowiska Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego informuje, że  w dniu
24 maja 2023 r. weszła w życie ustawa z dnia 14 kwietnia 2023 r. o zmianie ustawy o obowiązkach
przedsiębiorców w zakresie gospodarowania niektórymi odpadami oraz o opłacie produktowej  oraz
niektórych innych ustaw. Wprowadziła ona między innymi obowiązek wpisania się do rejestru BDO dla
nowego  rodzaju  podmiotów.  Dlatego  do  24  sierpnia  2023  roku  w  rejestrze  BDO,  poprzez  stronę
internetową http://www.rejestr-bdo.mos.gov.pl, powinien się zarejestrować przedsiębiorca, który:

 prowadzi jednostkę handlu detalicznego, hurtowego lub gastronomiczną, gdzie oferuje kubki czy
pojemniki  jednorazowego  użytku  z  tworzyw  sztucznych  (do  żywności  przeznaczonej  do
bezpośredniego  spożycia)  lub  pakuje  napoje,  żywność  w  te  opakowania  (w  tym  za  pomocą
urządzenia vendingowego),

 wprowadza  do  obrotu  (produkuje  lub  przywozi  z  zagranicy)  produkty  jednorazowego  użytku
z tworzyw sztucznych (pojemniki na żywność, paczki i owijki, pojemniki na napoje o pojemności do
3 litrów, kubki na napoje, w tym pokrywki i wieczka, lekkie torby na zakupy z tworzywa sztucznego,
chusteczki  nawilżane,  balony,  wyroby tytoniowe z filtrami,  oraz podpaski  higieniczne,  tampony
i aplikatory do tamponów) lub narzędzia połowowe zawierające tworzywa sztuczne.

Jeśli podmiot ma już wpis w rejestrze BDO z innego zakresu to powinien złożyć wniosek aktualizujący
wpis. Dodatkowe informacje dotyczące składania wniosków w rejestrze BDO można znaleźć na stronie
www.malopolska.pl/rejestr.

Więcej  informacji  o  nowych  obowiązkach,  opłatach  i  sprawozdaniach  znajduje  się  na  stronie
www.malopolska.pl/plastik.

Urząd Gminy Zielonki przypomina, że zgodnie z art. 56 ust. 1 i 2 ustawy o ochronie zdrowia zwierząt
oraz zwalczaniu chorób zakaźnych zwierząt z dnia 11 marca 2004, posiadacze psów są obowiązani
zaszczepić psy przeciwko wściekliźnie w terminie 30 dni od dnia ukończenia przez psa 3. miesiąca
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życia,  a  następnie  nie  rzadziej  niż  co  12  miesięcy  od  dnia  ostatniego  szczepienia.  Dowodem
przeprowadzonego szczepienia jest zaświadczenie o szczepieniu wydane właścicielowi psa i wpis do
rejestru  dokonany  przez  lekarza  weterynarii.  Osoby  niewykonujące  przedmiotowego  obowiązku
podlegają karze grzywny do 500 zł.

Straż Gminna informuje o prowadzeniu łączonych kontroli  z pracownikami Referatu Niskiej Emisji
i  Odpadów  oraz  Geodezji,  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  Urzędu  Gminy  Zielonki.  Strażnikowi
Gminnemu może również towarzyszyć urzędnik z innego referatu. Kontrole mają charakter bieżący
i  dotyczą m.in.  szczepień psów,  przydomowych szamb i  kompostowników,  deklaracji  śmieciowych,
właściwego  segregowania  śmieci  czy  właściwego  oznaczenia  numeru  budynku.  Podczas  sezonu
grzewczego  kontrolowane  będą  również  paleniska.  Warto  tutaj  nadmienić,  że  w  przypadku
stwierdzenia nieprawidłowości może zostać nałożony mandat karny w kwocie do 500 zł.

Do wykonywania  kontroli  zgodnie  z  art.  379 ustawy z  dnia  27  kwietnia  2001 r.  Prawo ochrony
środowiska (Dz. U. 2001 Nr 62 poz. 627 z późn. zm.) jest upoważniony m.in. wójt gminy, który może
ten obowiązek powierzyć straży gminnej. Istotną informacją jest również to, że kontrole na obszarach
gdzie prowadzona jest działalność gospodarcza, mogą mieć miejsce przez całą dobę, a w pozostałych
przypadkach  w  godzinach  6:00-22:00.  Godzina  kontroli  nie  jest  zatem  powiązana  z  godzinami
funkcjonowania  urzędu  gminy,  a  utrudnianie  wykonania  czynności  kontrolnej  podlega  karze
pozbawienia wolności do lat 3.

Strażnik gminny posługuje się legitymacją oraz odznaką służbową. Jest on również ubrany w mundur
z herbem gminy.

Straż gminna ma także za zadanie dbanie o bezpieczeństwo na drogach. Szczególną ostrożność
powinni  zachować  kierowcy  notorycznie  ignorujący  znaki  zakazu  zatrzymywania  i  postoju  lub  ci
parkujący na pasach zieleni. W takich sytuacjach funkcjonariusze są uprawnieni nie tylko do ukarania
tych kierowców mandatem, lecz także zobligowani do przyznania punktów karnych zgodnie z obo-
wiązującym taryfikatorem.

2. Od  1  sierpnia,  dzięki  Współpracy  Województwa  Małopolskiego,  Gminy  Miejskiej  Kraków  oraz
Stowarzyszenia Metropolia Krakowska i gmin wchodzących w jego skład, mieszkańcy regionu mogą
podróżować na jednym bilecie pociągami, autobusami oraz tramwajami. Nowe bilety uprawniają do
nieograniczonej  liczby przejazdów w wyznaczonej  Strefie  rozkładowymi  pociągami  organizowanymi
przez  Województwo  Małopolskie,  a  także  do  swobodnego  korzystania  ze  wszystkich  połączeń
tramwajowych i autobusowych organizowanych przez Miasto Kraków w ramach systemu Komunikacji
Miejskiej w Krakowie oraz połączeń autobusowych organizowanych przez Województwo  Małopolskie
i  Gminy.  Dodatkowe  informacje  dotyczące  Biletu  Metropolitalnego  znajdą  Państwo  na  stronie
www.krakow.pl i stronie Kolei Małopolskich. 

Podjęto zarządzenia:

1) ZARZĄDZENIE NR 158/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 29 CZERWCA 2023 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Uchwałą Nr
LI/45/2023 Rady Gminy Zielonki z dnia 29 czerwca 2023 roku.

2) ZARZĄDZENIE NR 159/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 29 CZERWCA 2023 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok. 

3) ZARZĄDZENIE NR 160/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 29 CZERWCA 2023 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok  2023,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,  w  związku  z  Za-
rządzeniem Nr 159/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 czerwca 2023 roku. 

4) ZARZĄDZENIE NR 161/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2023 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

5) ZARZĄDZENIE NR 162/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU
w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości nr 1473/6, położonej w obrębie Zielonki,
gmina Zielonki. 

6) ZARZĄDZENIE NR 163/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU
w sprawie: ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy, stanowiącej własność
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komunalną Gminy Zielonki, położonej w obrębie Bibice, stanowiącej część działki ewidencyjnej nr
663/2. 

7) ZARZĄDZENIE NR 164/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU
w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  działki  ewidencyjnej  nr  198/4,  położonej  w  obrębie
Zielonki, gmina Zielonki. 

8) ZARZĄDZENIE NR 165/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 30 CZERWCA 2023 ROKU
w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki działki  ewidencyjnej nr 1075/17, położonej w obrębie
Bibice, gmina Zielonki. 

9) ZARZĄDZENIE NR 166/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 LIPCA 2023 ROKU w sprawie
powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Stanisława Wyspiańskiego w Bibicach.

10) ZARZĄDZENIE NR 167/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 LIPCA 2023 ROKU w sprawie:
desygnowania Przewodniczącego składów osobowych Komisji Egzaminacyjnych uprawnionych do
przeprowadzenia  postępowań  egzaminacyjnych  dla nauczycieli  placówek  oświatowych  gminy
Zielonki ubiegających się o stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego w sesji letniej
2023 roku. 

11) ZARZĄDZENIE NR 168/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 LIPCA 2023 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy Zielonki,  położonych
w obrębie Węgrzce i Bosutów przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

12) ZARZĄDZENIE NR 169/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LIPCA 2023 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

13) ZARZĄDZENIE NR 170/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 LIPCA 2023 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki  na rok 2023,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr
169/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 7 lipca 2023 roku.

14) ZARZĄDZENIE  NR  171/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  07  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości  komunalnej  Gminy Zielonki,  położonej  w obrębie
Zielonki, przeznaczonej do dzierżawy.

15) ZARZĄDZENIE  NR  172/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  07  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie: warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, oznaczonej nr 163/1,
stanowiącej własność Gminy Zielonki, położonej w obrębie Bibice, gmina Zielonki.

16) ZARZĄDZENIE  NR  173/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  10  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie zmiany Zarządzenia nr 281/2010 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 grudnia 2010 roku
w sprawie powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach.

17) ZARZĄDZENIE  NR  174/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  10  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie:  zmiany Zarządzenia nr 205 z dnia 9 października 2020 roku w sprawie powołania
Dyrektora Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

18) ZARZĄDZENIE  NR  175/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  11  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie udzielenia dotacji Fundacji im. Marka Nawary na realizację zadania publicznego.

19) ZARZĄDZENIE  NR  176/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  11  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie udzielenia dotacji Stowarzyszeniu „Barwy Ziemi” na realizację zadania publicznego.

20) ZARZĄDZENIE  NR  177/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  12  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie przyjęcia procedury nakazującej przyłączenie zabudowanej nieruchomości do istniejącej
sieci kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Zielonki.

21) ZARZĄDZENIE  NR  178/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  12  LIPCA  2023  ROKU
w sprawie wytycznych i założeń do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok oraz
Wieloletniej Prognozy Finansowej.

22) ZARZĄDZENIE  NR  179/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla  nauczyciela  Pani  Izabeli  MADEJ,  ubiegającego się  o  awans  na  stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku.

23) ZARZĄDZENIE  NR  180/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Agnieszki WRZEŚNIOWSKIEJ, ubiegającego się o awans
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na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

24) ZARZĄDZENIE  NR  181/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egza-
minacyjnego  dla  nauczyciela  Pani  Małgorzaty  PRZEWOŹNIK,  ubiegającego  się  o  awans
na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

25) ZARZĄDZENIE  NR  182/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Ks. Tomasza KOŁODZIEJCZYKA, ubiegającego się o awans
na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

26) ZARZĄDZENIE  NR  183/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pana Macieja ZIOBROWSKIEGO, ubiegającego się o awans na
stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

27) ZARZĄDZENIE  NR  184/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egza-
minacyjnego dla nauczyciela Pani Aleksandry SZLAWSKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

28) ZARZĄDZENIE  NR  185/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Ks. Mirosława BIEŃKOWSKIEGO, ubiegającego się o awans na
stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

29) ZARZĄDZENIE  NR  186/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego  dla  nauczyciela  Pani  Anny  ROSA,  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

30) ZARZĄDZENIE  NR  187/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Patrycji BADYSIAK, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

31) ZARZĄDZENIE  NR  188/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  14  LIPCA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Angeliki  WĘDEL, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

32) ZARZĄDZENIE NR 189/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla
nauczyciela  Pani  Magdaleny  KOLARSKIEJ-KRAWIEC,  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

33) ZARZĄDZENIE NR 190/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie: powołania Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla
nauczyciela  Pani  Moniki  KMIECIK,  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień  nauczyciela
mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

34) ZARZĄDZENIE NR 191/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

35) ZARZĄDZENIE NR 192/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023,
zmiany  planu  finansowego Urzędu Gminy  Zielonki  na  rok  2023,  w  związku  Zarządzeniem Nr
191/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 17 lipca 2023 roku.

36) ZARZĄDZENIE NR 193/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  nr  239/2,  położonej  w  obrębie  Trojanowice,
gmina Zielonki. 

37) ZARZĄDZENIE NR 194/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie nabycia przez Gminę Zielonki działki ewidencyjnej nr 534/2, położonej w obrębie Trojanowice,
gmina Zielonki. 

17



38) ZARZĄDZENIE NR 195/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie zatwierdzenia docelowej organizacji ruchu na parkingu przy budynku Urzędu Gminy Zielonki.

39) ZARZĄDZENIE NR 196/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

40) ZARZĄDZENIE NR 197/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr
196/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 24 lipca 2023 roku 

41) ZARZĄDZENIE NR 198/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie:  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do  dzierżawy,  stanowiącej  własność
komunalną Gminy Zielonki, położonej w obrębie Bibice, stanowiącej działki ewidencyjne nr 166/7
oraz nr 167/7.

42) ZARZĄDZENIE NR 199/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

43) ZARZĄDZENIE NR 200/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Zarządzeniem Nr
199/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 lipca 2023 roku.

44) ZARZĄDZENIE NR 201/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2023 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2023
w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

45) ZARZĄDZENIE  NR  202/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  1  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie  powierzenia  stanowiska  Dyrektora  Przedszkola  Samorządowego  w  Węgrzcach  z
siedzibą w Bibicach. 

46) ZARZĄDZENIE  NR  203/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  2  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie udzielenia dotacji Kołu Gospodyń Wiejskich „Przyjaciele Brzozówki” w Brzozówce na
realizację zadania publicznego.

47) ZARZĄDZENIE  NR  204/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  2  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie udzielenia dotacji  Stowarzyszeniu Koalicja dla Gminy Zielonki na realizację zadania
publicznego.

48) ZARZĄDZENIE  NR  205/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Anny KOSIK-ROCZKALSKIEJ, ubiegającego się o awans
na stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

49) ZARZĄDZENIE  NR  206/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego  dla  nauczyciela  Pani  Eweliny  KORNECKIEJ,  ubiegającego  się  o  awans  na
stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

50) ZARZĄDZENIE  NR  207/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego  dla  nauczyciela  Pani  Anny  ŻUREK,  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

51) ZARZĄDZENIE  NR  208/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzami-
nacyjnego  dla  nauczyciela  Pani  Marty  WĄTROBY,  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

52) ZARZĄDZENIE  NR  209/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzami-
nacyjnego  dla  nauczyciela  Pani  Justyny  ADAMEK,  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

53) ZARZĄDZENIE  NR  210/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzami-
nacyjnego  dla  nauczyciela  Pani  Agaty  GARDEŁY,  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień
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nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

54) ZARZĄDZENIE  NR  211/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Karoliny ZIARKO, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

55) ZARZĄDZENIE  NR  212/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Kamili NIEDZIELAN, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

56) ZARZĄDZENIE  NR  213/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzami-
nacyjnego dla nauczyciela Pani Jagody GRZESIKOWSKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

57) ZARZĄDZENIE  NR  214/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania
egzaminacyjnego dla nauczyciela Pani Magdaleny FILARY-MATULI, ubiegającego się o awans na
stopień nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

58) ZARZĄDZENIE  NR  215/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzami-
nacyjnego dla nauczyciela Pani Magdaleny KOPERSKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień
nauczyciela mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

59) ZARZĄDZENIE  NR  216/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  3  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie:  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  do  przeprowadzenia  postępowania  egzami-
nacyjnego dla nauczyciela Pani Iwony PUTO, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela
mianowanego w sesji letniej 2023 roku. 

60) ZARZĄDZENIE NR 217 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 SIERPNIA 2023 ROKU w sprawie
przeprowadzenia kontroli zbiorników bezodpływowych oraz przydomowych oczyszczalni ścieków
na nieruchomościach położonych na terenie Gminy Zielonki. 

61) ZARZĄDZENIE  NR  218/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

62) ZARZĄDZENIE  NR  219/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  7  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok  2023,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,  w  związku
z Zarządzeniem Nr 218/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 7 sierpnia 2023 roku.

63) ZARZĄDZENIE  NR 220/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  16  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie: nieodpłatnego przekazania samochodu specjalnego pożarniczego Star P244L na rzecz
Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Garlicy Murowanej.

64) ZARZĄDZENIE  NR 221/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  17  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie warunków sprzedaży nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie
Przybysławice, gmina Zielonki. 

65) ZARZĄDZENIE  NR 222/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  17  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie  powołania  Zespołu  Opiniującego  w  zakresie  planowanych  do  realizacji  inwestycji
i infrastruktury w Gminie Zielonki.

66) Za ZARZĄDZENIE NR 223/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 SIERPNIA 2023 ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok. 

67) ZARZĄDZENIE  NR 224/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  18  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok  2023,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,  w  związku
z Zarządzeniem Nr 223/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 18 sierpnia 2023 roku. 

68) ZARZĄDZENIE  NR 225/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  29  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki,  przeznaczonej  do
oddania w dzierżawę, stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1085, obręb Bibice.
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69) ZARZĄDZENIE  NR 226/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  30  SIERPNIA  2023  ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  przedszkoli,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

70) ZARZĄDZENIE  NR 228/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  31  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku z Uchwałą Nr
LII/56/2023 Rady Gminy Zielonki z dnia 31 sierpnia 2023 roku. 

71) ZARZĄDZENIE  NR 229/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  31  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

72) ZARZĄDZENIE  NR 230/2023  WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  31  SIERPNIA  2023  ROKU
w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na
rok  2023,  zmiany  planu  finansowego  Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2023,  w  związku  z  Za-
rządzeniem Nr 169/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 7 lipca 2023 roku. 

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny K.  Gaweł w ślad za pytaniem wójta  o  sugestie  nt.  miejsca dla  stacji  ładowania  samochodów
elektrycznych, wskazał działkę komunalną przy wjeździe na PSZOK w Zielonkach za wiatą przystankową.
Tj. teren obok najemcy sprzedającego kamień przy drodze wojewódzkiej, na którym można pomieścić dwa
miejsca do ładowania. Następnie radny zwrócił się z pytaniem związanym z przekazaniem samochodu
strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Garlicy Murowanej. Ponieważ dotyczyło to samochodu
używanego ze straży z Zielonek, czy w związku z tym w zamian za to straż w Zielonkach będzie miała
zakupiony nowy pojazd. Zadał jeszcze pytanie uzupełniające o sytuację straży w Grębynicach, w której
znajduje się najstarszy pojazd w gminie Zielonki, jaka jest koncepcja komendanta gminnego oraz wójta na
tą jednostkę. Wójt powiedział, że brał pod uwagę sygnalizowany mu problem ze sprzętem w Grębynicach
i ewentualne koszty remontu tego starego pojazdu. Rozważa pomysł zapotrzebowania straży na lekki
samochód, nawet nie średni, ze względu na małe i wąskie drogi. Bowiem przy wypadkach drogowych,
niekoniecznie potrzebny jest samochód z 3m3 wody, wystarczy niespełna 1m3 na tzw. pierwsze szybkie
uderzenie. Zamysł z przesunięciem pojazdu związany jest z mobilnością jednostki OSP Zielonki, licznymi
wyjazdami i przez to możliwościami pozyskania środków zewnętrznych, których OSP Garlica Murowana
nie posiada. Podsumował, że w perspektywie czasu należy uzupełnić tabor OSP Zielonki, ale w jednym
roku gmina nie ma możliwości zakupu dwóch samochodów strażackich. Radny D. Dragosz zapytał o zak-
res remontu drogi Krakowskiej w Trojanowicach, czy obejmuje swym zasięgiem rozjazd w Zielonkach do
pętli w Trojanowicach oraz zapytał o odwodnienie góry trojanowickiej. Wójt powiedział, że wymieniana jest
tylko nakładka, tematu odwodnienia w ogóle nie ma w tym zakresie. Inspektor Referatu Dróg i Komunikacji
J.  Smok dodał,  że  zakres  obejmuje  od  ulicy  Trojanowickiej,  aż  za  pętlę  do  góry,  do  końca  ulicy
Krakowskiej. Wójt podsumował, że w przyszłości zrobiony zostanie projekt przebudowy tego skrzyżowania
i wylotu.  Radny K. Krzyworzeka odniósł się do pytania radnego K. Gawła odnośnie planów zakupowych
dla jednostek OSP, przypomniał, że na majowej komisji komendant gminny udostępnił plany zakupowe
i z nich wynika, że na rok 2024 zaplanowany jest zakup auta do OSP Garlicy Murowanej, koszt ok 600 tys.
zł. Wójt powiedział, że w tym zakresie plany komendanta uległy zmianie. Radny K. Krzyworzeka poprosił
o przybliżenie problemu z powstaniem Park&Drive przy nowej stacji kolejowej oraz czy jest możliwość
przewidzenia większej ilości miejsc parkingowych niż 20, jak na taki punkt komunikacyjny, czy problemem
jest zbyt mała działka gminna. Wójt powiedział, że jedna działka ma wielkość 3 ar, druga 1,5 ar, wielkość
ich pozwala na postawienie wiaty rowerowej i taka jest zaplanowana do realizacji. W tym rejonie są tereny
prywatne.  Aby  pozyskać  grunt  trzeba  uzyskać  najpierw  decyzję  środowiskową,  a  później  podstawę
wywłaszczenia.  W tym przypadku nie wchodzi  w grę procedura ZRID,  bowiem inwestorem jest  PKP.
Dodał,  także  że  w  rejonie  ronda  północnego  procedowana  jest  decyzja  środowiskowa  na  obszarze
obejmującym 1 ha pod budowę stacji  benzynowej. Poinformował, że z racji  tego, iż jest mieszkańcem
Batowic i  znajduje się w zasięgu oddziaływania tej  stacji  oraz posiada własność prywatną, musiał  się
wyłączyć jako organ wykonawczy gminy z tego postępowania i przesłał dokumenty do Samorządowego
Kolegium Odwoławczego,  które  wyznaczy inny organ:  albo prezydenta Krakowa,  albo inną gminę do
wydania decyzji  w tym zakresie o środowiskowych uwarunkowaniach. Na zakończenie dodał, że mają
powstać również parkingi  przy rondzie północnym. Wójt  dodał,  że w sprawozdaniu nie przedstawiono
informacji,  że odbył spotkanie z pełnomocnikiem właściciela działki  za szkołą w Zielonkach, która jest
w bezpośrednim sąsiedztwie węzła Północnej Obwodnicy Krakowa. Uzgodnione zostało, że pod drogę za
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szkołą będą w stanie przekazać gminie 5 metrów swojej nieruchomości, dotyczy to wjazdu z ulicy Księdza
Zięby do góry pod nowy segment i  plac manewrowy. Wójt,  przy okazji  tematu związanego ze szkołą
i rozpoczęciem roku szkolnego powiedział, że ulica Księdza Zięby nadal pozostanie zamknięta. Umowa na
roboty  na  Księdza  Zięby  ma  się  zakończyć  do  końca  listopada  br.,  ale  według  zapowiedzi  ustnej
kierownika budowy do dwóch, trzech tygodni wykonawca jest w stanie zadanie zakończyć. Przyznał, że
przynajmniej nie ma tranzytu w okolicy. Odniósł się też do pytania na jednej z ko-misji, o problem dojazdu
do ulicy Widokowej i propozycję jednego kierunku ruchu, iż nie ma możliwości takiego rozwiązania w ciągu
jednego dnia, bo związane to jest z zaplanowaniem całej organizacji ruchu. W związku z tym, że ulica
Księdza Zięby jest  zamknięta z wylotem na Tonie,  stąd ruch przewiduje,  że będzie tylko lokalny,  nie
będzie  tranzytu  z  Krakowa do  Zielonek.  Dodał,  że  może to  się  okazać  korzystniejsze,  niż  gdy  ulica
Księdza Zięby jest otwarta. Natomiast dzieci z ulicy Na Popielówkę i osiedla Łokietka będą miały linię
wewnętrzną, która będzie jechała ulicą Na Popielówkę, Długopolską, Krakowskim Przedmieściem i został
w tym celu przygotowany przystanek pod szkołą w Zielonkach.  Radny D. Dragosz zapytał o spotkanie
z projektantem ośrodka zdrowia w Zielonkach,  czy przewidziany jest  stomatolog,  zwłaszcza dla osób
starszych, z usługami Narodowego Funduszu Zdrowia. Podkreślił, że zasadnym  byłoby mieć gabinet tak
stomatologa,  jak  i  psychologa  i  psychiatrę.  Wójt powiedział,  że  nadal  będzie  funkcjonował  gabinet
stomatologiczny w Zielonkach na NFZ. Jeśli chodzi o nową lokalizację, to nie ma już takiej możliwości.
Radny  D.  Dragosz podsumował,  że  mieszkańcy  oczekują  potwierdzenia,  że  stomatolog  pozostanie
w miejscu gdzie znajduje się aktualnie. Wójt potwierdził tą informację. Sołtys sołectwa Garlica Murowana
D. Król wyraziła podziękowania za podjęcie uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Krakow-
skiemu na budowę chodnika na drodze powiatowej w Garlicy Murowanej. Podziękowała też w imieniu
strażaków za przydzielenie wozu strażackiego jednostce OSP. 

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący M. Golanko przekazał komunikaty: 1. Na esesji zamieszczone zostało pismo Ministerstwa
Spraw Zagranicznych w sprawie odszkodowań za szkody wyrządzone podczas II wojny światowej  wraz
z pismem Wojewody zawierającym projekt rezolucji. Dodał, że nie neguje prawdy, ani polityki historycznej,
jednak  nie  temu służy  samorząd  gminny  i  nie  wydaje  mu się  stosownym podejmowanie  przez  radę
uchwały w tym zakresie. W biurze rady dostępny jest również raport ministerstwa w formie książkowej.
2. W połowie sierpnia brał udział w spotkaniu w Metropolii Krakowskiej nt. opracowania planu zrówno-
ważonej mobilności miejskiej, w skrócie SUMP. Przedstawił przebieg spotkania i założenia jakimi kieruje
się ten projekt unijny realizowany przez miasto Kraków, który podjęty być musi do końca bieżącego roku.
3.  Komisja  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Regulaminowych  wypowiedziała  się  nt.  Lokalnej  Organizacji
Turystycznej  inicjatywy  Powiatu  Krakowskiego  i  zaproponował  na  kolejnej  sesji  podjąć  uchwałę  rady
w zakresie przystąpienia gminy do tej organizacji. 4. W zakresie współpracy zagranicznej z partnerami
w USA oraz Francji, zwrócił się o zgłaszanie się osób zainteresowanych wyjazdem do Washougal oraz
przyjmowania  gości  w  październiku  br.  podczas  wizyty  przedstawicieli  partnerskiej  gminy  Hersin-
Coupigny. 5. Kolejna sesja 28 września br.  Radny P. Podleśny zwrócił się z pytaniem o termin asfalto-
wania pętli  autobusowej  w Grębynicach.  Następnie zwrócił  się z prośbą o wyasfaltowanie przystanku
w Korzkwi dla osób wysiadających, ze względu na występujący tam problem z odwodnieniem. Dodał, że
woda  spływając  z  Grębynic  wymywa  podłoże  przy  przystanku  i  autobusy  w  ogóle  nie  wjeżdżają  na
przystanek. Powoduje to korki na drodze i stwarza zagrożenie, ponieważ znajdują się kierowcy, którzy
wyprzedzają całą stojącą kolumnę. Inspektor J. Smok powiedział, że w zakresie asfaltowania pętli umowa
jest  podpisana  z  terminem  wykonania  w  miesiącu  listopad  br.  Wójt zwrócił  uwagę,  że  przystanek
w Korzkwi jest przy drodze powiatowej. Inspektor J. Smok powiedział, że większość jest na terenie ZDPK,
a jedynie część na terenie gminy. Radny zwrócił uwagę, że wyasfaltowanie 10-15 metrów2 nie stanowi
wielkiego kosztu, a będzie to bardzo pożądana zmiana dla mieszkańców. Wójt zadeklarował, że w ZDPK
zostanie ten temat rozpoznany. Druga sprawa radnego związana była z deklaracją marszałka Ł. Smółki na
ostatniej sesji rady i dotyczyła zaprojektowania ronda na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z dojazdem do
Giebułtowa,  zgodnie  z  którą  po połowie  miałyby być podzielone koszty  między gminą i  samorządem
województwa po 50%. Zapytał radny, czy w związku z tym, że dotyczy to również gminy Wielkiej Wsi, czy
trwają jakieś ustalenia by przyłączyła się do partycypowania w kosztach i wówczas udział gminy Zielonki
wynosiłby  25%.  Wójt powiedział,  że  wstępnie  korespondencja  była  wymieniona,  następują  przymiarki
i  rozpoznanie kosztów.  Inspektor J. Smok powiedział, że województwo szacuje koszty i po wykonaniu
koncepcji okaże się, jaki będzie zakres zadania i kwota do realizacji. Radny stwierdził, że gmina Wielka
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Wieś powinna być zainteresowana wzięciem udziału w zadaniu, bo tak jak gmina Zielonki uczestniczy
w remoncie drogi do Naramy, gdzie jest wspólny odcinek, to tak samo Wielka Wieś powinna brać udział
w tym projekcie,  pomimo, że jest  to na styku granic gmin.  Trzecia sprawa poruszona przez radnego
dotyczyła obiektu sportowego w Brzozówce, zwrócił uwagę, że aktualnie nie ma możliwości darmowego
wejścia  z  dzieckiem  na  kort  tenisowy.  Zapytał  o  sposób  komunikacji  z  mieszkańcami  w  zakresie
wprowadzania zmian, wysokość opłat, powody tych zmian oraz w jaki sposób aktualnie mieszkańcy mają
możliwość rezerwacji kortu tenisowego.  Wójt powiedział, że rozważane było przez sołectwo Brzozówka
wprowadzenie systemu funkcjonującego w Pękowicach. Korty były ogólnodostępne i darmowe, ale koszty
jednak  ponoszone.  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  M.  Fordymacka potwierdziła,  że  od
bieżącego miesiąca została wprowadzona opłata za korzystanie z kortów. Opłata zawsze była ustalona,
ale nie egzekwowana, ponieważ sołectwo nie miało gospodarza, który by na miejscu otwierał i zamykał
kort tenisowy. Kort jest ogrodzony, wielokrotnie był dewastowany, z pozastawianymi śmieciami zwłaszcza
po  weekendach.  Pani  Sołtys  wnioskowała  do  policji  o  częstsze  kontrole  obiektu.  Obecnie  została
wprowadzona elektroniczna bramka i elektroniczny pobór opłat, na wzór funkcjonującego w Pękowicach.
Do końca miesiąca zostały ustalone niskie opłaty tytułem wprowadzenia, ok 10 zł za godzinę korzystania
kortu. W dniu wczorajszym wpłynął wniosek Pani Sołtys o zwiększenie opłat i po jego rozpatrzeniu taka
informacja  zostanie  umieszczona  na  stronie  internetowej  gminy  oraz  sposób  uiszczania  opłat  i  do-
konywania rezerwacji. Radny K. Krzyworzeka zwrócił się z dwoma pytaniami: pierwsze pytanie dotyczyło
punktowej zmiany planu zagospodarowania przestrzennego miasta Krakowa obejmującego teren boiska
Zieleńczanki, czy zostało wystosowane pismo do samorządu miasta Krakowa, zgodnie z deklaracją wójta,
czy ewentualnie zmieniła się już sytuacja w tym zakresie. Drugie pytanie dotyczyło sposobu udrożnienia
skrzyżowania  w  centrum  Zielonek  i  eliminowania  rosnących  korków.  Wójt powiedział,  że  w  sprawie
Zieleńczanki  sprawa z wystąpieniem o punktową zmianę zmieniła się zdecydowanie,  uchwała została
uchylona, nie będzie Miasto Kraków robiło równolegle punktowej zmiany i  całościowej zmiany. Miasto
podzieliło  plan,  udaremniając  argumentację  gminy.  Podsumował,  że  aktualnie  nie  ma  możliwości
dokonania punktowej zmiany planu. W miesiącu wrześniu planuje spotkanie z wiceprezydentem Krakowa
na temat rozważenia kolejnego wariantu. Odniósł się do drugiego pytania ws. ruchu drogowego w centrum
Zielonek, przypomniał iż Zebranie Wiejskie sołectwa Zielonek zadecydowało, żeby ZRID wydany, nie był
realizowany.  Przygotowana została  dokumentacja  przez  samorząd  Województwa Małopolskiego  i  wy-
kupiony grunt, po czym Sołectwo Zielonki podjęło ustalenie, że nie chce przebudowy obydwu skrzyżowań.
To  przede  wszystkim  mieszkańcy  nie  chcieli  tej  zmiany  ze  względu  na  zmieniającą  się  w  centrum
rzeczywistość  komunikacyjną  po  wybudowaniu  Trasy  Wolbromskiej  i  Północnej  Obwodnicy  Krakowa
z serwisówką,  z  rondem na  tunelu.  Dodatkowo część  ruchu  S7,  która  powstanie  również  po  stronie
wschodniej,  nie będzie powodowała już tranzytu. Aktualnie dzisiaj  jadąc z Michałowic czy Słomnik do
Zabierzowa jedzie się przez Zielonki, jednak to się zmieni jak będzie S7 z Północną Obwodnicą Krakowa.
Przykłady  innych  miast  z  obwodnicami  potwierdzają  zatrzymanie  tranzytu  na  rzecz  ruchu  lokalnego.
Radny  K.  Krzyworzeka zapytał  w  kwestii  wywłaszczeń,  czy  w  przyszłości,  gdyby  pojawiło  się  takie
zapotrzebowanie, czy te działki są do dyspozycji w razie czego, czy można przyjąć, że nie ma problemu
z powróceniem do sprawy, ze względu na zmieniającą się rzeczywistość i zabudowę. Wójt sprostował, że
nie gmina prowadzi te sprawy, tylko województwo i trudno jest przewidywać sytuację co wydarzy się za lat
kilka, czy kilkanaście.  Przewodniczący M. Golanko powiedział, że to jest droga wojewódzka, a uchwała
zebrania  wiejskiego  została  podjęta,  więc  należałoby  to  w  pierwszej  kolejności  odwrócić.  Wójt
zaproponował podjęcie sprawy na zebraniu wiejskim. Radny K. Krzyworzeka zapytał, czy jeżeli działki są
wywłaszczone, czy one pozostaną w dyspozycji województwa, czy ewentualnie jest możliwość prawna np.
zasiedzenia ich w którymś momencie, gdyby trzeba było za  lat 10, 15, 20 wrócić do tematu i okaże się, że
działki zostały zasiedziane. Wójt skwitował, że nieprzewidywalny jest stan prawny w perspektywie czasu
20 lat. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że jego zdaniem zasiedzenie pasa drogowego jest raczej
niemożliwe,  ZRID skutkuje zmianą w ewidencji,  łatwe do zweryfikowania i  jest  drogą publiczną.  Wójt
podsumował,  że  gminne  wewnętrzne  drogi  to  niestety  mają  inny  status.  Radna  R.  Toft zwróciła  się
z  dwoma  pytaniami:  pierwsze  dotyczyło  statusu  projektowania  drogi  Rzyczyska-Jurajska,  czy  moni-
torowany jest proces projektowania i czy zgodnie z deklaracjami będzie gotowy w lutym 2024 r. Pytanie
radnej  wiązało  się  z  uniknięciem  sytuacji  poprzedniego  projektowania,  które  trwało  pięć  lat  i  brak
monitoringu  doprowadził  do  powtarzania  całego  procesu,  stąd  pytanie,  jak  wygląda  kwestia  tego
projektowania. Drugie pytanie dotyczyło Velo Mało-polska, czy jeśli regionalne ścieżki przebiegają przez
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teren Gminy Zielonki, czy gmina będzie brała udział w naborze wniosków o dofinansowanie projektów
w ramach projektu Regionalne ścieżki rowerowe Velo Małopolska, który trwa do 29 grudnia br. Dodała, że
przez teren gminy biegnie trasa Velo Prądnik, natomiast beneficjentami aktualnego naboru są jednostki
samorządu terytorialnego i  można dostać dofinansowanie  zarówno na ścieżkę,  jak  i  na infrastrukturę
towarzyszącą.  Inspektor  J.  Smok potwierdził,  że  cały  projekt  Rzyczyska-Jurajska  jest  monitorowany,
projektant  do  10  września  br.  ma  złożyć  informację,  co  zostało  wykonane,  co  planowane  jest  do
wykonania.  Spotkania  z  projektantem  odbywają  się  regularnie  co  miesiąc.  Wójt powiedział,  że  Velo
Prądnik  przebiega  przez  tereny  gminy,  pozostaje  do  sprawdzenia,  czy  również  Velo  Małopolska  się
pokrywa z założeniami tego programu województwa, być może gmina powinna wziąć w tym udział. Dodał,
że trasa Velo Prądnik przechodziła przez gminę bezinwestycyjnie po istniejących układach drogowych.
Radna R. Toft uzupełniła, że Velo Prądnik prowadzi przez Pękowice i bardzo intensywnie użytkowana jest
ulica Ojcowska, stąd może powinna gmina brać udział w naborze. Zaproponowała, że może udostępnić
linka do informacji o prowadzonym naborze. Wójt powiedział, że temat zostanie rozpoznany i zwrócił się
o przesłanie przedmiotowej informacji o naborze wniosków. Radny D. Dragosz zapytał o losy mostku na
ulicy Bankowej, mostek okularowy przewidziany jest o zlikwidowania, jednak mieszkańcy proszą o po-
zostawienie możliwości przejścia kładką, ale nie służył do przejazdu samochodów.  Wójt powiedział, że
mostek  w  ramach  ZRID  zostanie  zlikwidowany,  natomiast  kładka  nie  była  projektowana,  będzie  to
wymagało ewentualnie jakichś rozwiązań projektowych. Zwrócił uwagę, że będzie inna rzeczywistość na
ulicy  Bankowej,  nikt  nie  będzie  jechał  w  tą  stronę,  tylko  do  serwisówki  na  rondo  na  Krakowskim
Przedmieściu, bo będzie bezpieczniej, szeroko i z chodnikiem. Z kolei na ulicy Kowali woda się spiętrza,
pozostaje kwestia co zostanie wykonane przez wykonawcę Gülermak i  jakie działania podejmą Wody
Polskie, później trzeba będzie się odnieść do tych rozwiązań. Następnie radny zwrócił się o przycięcie bzu
na ul. Galicyjskiej w Zielonkach na wysokości numeru 26 na tyle, by znajdujące się tam znaki drogowe
były widoczne dla kierowców. Ważne o tyle, że w niewielkiej odległości znajduje się próg zwalniający. Do
rozważenia ewentualnie jest przestawienie znaku drogowego, na wypadek gdyby właściciel krzewu nie
wyraził zgody na jego wycięcie, gdyż wyrasta on z działki prywatnej. Wójt powiedział, że zostanie krzew
przycięty w rzucie jak biegnie granica działek. Trzecia sprawa radnego D. Dragosza dotyczyła kładki dla
przejścia  pieszych  na  ulicy  Księdza  Zięby,  czy  wpłynęła  odpowiedź  z  Wód  Polskich  w  zakresie  jej
umiejscowienia. Na koniec radny zapytał o kwestie projektowania chodnika przez powiat po drugiej stronie
z  obniżeniem  przejścia  dla  pieszych  pod  kapliczką.  Wójt powiedział,  że  ostatecznie  Wody  Polskie
twierdzą, że bilans wody nie wymaga dodatkowej rury, z czym nie może się zgodzić, sprawa nie została
jeszcze zakończona, zastanawiał się, czy gmina nie powinna zgłaszać zadania do IS-u. Poinformował, że
do 30 września br. gmina ma zgłosić wnioski do IS-u na rok 2024.  Zastanawiał się, czy może projektować
ten fragment tego przejścia, bo rzeczywiście ono nie jest bezpieczne.  Radny T. Łysek poinformował, że
korzysta z aplikacji tenis4U, w której rezerwuje korty tenisowe, w tym gminne. Cena za wynajęcie kortu
w Brzozówce wynosi  20 zł  i  jest  bardzo atrakcyjna w stosunku do innych w obrębie  gminy Zielonki.
Aplikacja pozwala mu zaoszczędzić czas, pieniądze i organizację wyjazdu, ponieważ nie zdarza się by po
przyjeździe kort był zajęty. Dodał, że kort w Pękowicach zyskał na popularności dzięki temu narzędziu, bo
okazało  się  niezawodne i  zainteresowanie  kortami  znacząco wzrosło.  Podsumował,  że  aplikacja  daje
profity, tak finansowe, jak i czasowe dla użytkowników kortów, co spotyka się z ich zadowoleniem. Na
zakończenie radny zwrócił uwagę, że dzwoniąc do urzędu gminy brakuje mu w zapowiedzi informacji o
numerze  wewnętrznym  do  sekretariatu.  Wójt zadeklarował,  że  zostanie  dograny  numer  207  do
sekretariatu oraz drugi numer 307 do asystenta. Radna M. Listoś zaprosiła radnych, pracowników gminy
i sołtysów sąsiednich miejscowości na „Pożegnanie lata” w dniu 9 września tj. sobota. Gościnnie Perła
Pękowic organizuje finał rajdu, który będzie promować całą gminę Zielonki i sąsiednie, ponieważ projekt
obejmuje  trzy  gminy  z  powiatu  krakowskiego,  na  które  uzyskano  dofinansowanie.  Radna  R.  Kosno
zaprosiła w imieniu Stowarzyszenia Koalicja dla Gminy Zielonki wójta, radnych, sołtysów i mieszkańców
na eko piknik Dzień Mieszkańca w dniu 1.10 br. na terenie Parku Wiejskiego w Zielonkach. Tematem
przewodnim  będzie  woda  szeroko  rozumiana.  Wójt przekazał  komunikaty:  polecił  profilaktycznie
wszystkim placówkom oświatowym i  budynkach sołeckich przegrzanie wody do ponad 70 st  C, gdzie
występuje taka możliwość i spuszczenie znacznej jej ilości, ponieważ bakteria legionella jest odporna na
chlor, stąd jedynym rozwiązaniem jest przegrzanie instalacji. W domach również warto to wykonać, czyli
należy  centralne ciepłą wodę przegrzać na 75 st C i spuszczać z każdego kranu. Przestoje w kranach
mogą powodować zalęganie się bakterii w sieci na końcówkach. W szkołach i przedszkolach zrobili to
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dyrektorzy,  urząd  i  jednostki  organizacyjne  dostały  taką  sugestię,  żeby  to  profilaktycznie  zrobić.  Nie
zabezpieczy  się  osób  w  100%,  ale  jest  próbą  profilaktyczną.  Radna  M.  Żylska zaprosiła  wszystkich
radnych,  pracowników,  sołtysów,  mieszkańców sąsiednich  miejscowości  do  Garliczki  na  16.09 br.  na
święto  pieczonego  ziemniaka.  Wiceprzewodniczący  K.  Olawski zaprosił  na  piknik  16.09  br.  i  kolejne
wykłady  w  ramach  Uniwersytetu  Osiedla  Łokietka.  Zachęca  do  śledzenia  zapowiedzi  w  kalendarzu
wydarzeń na stronie gminy.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział
w posiedzeniu i zamknął LII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół
zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

ykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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